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Geachte dames en heren,

Betreft: Besluit gezelschapsdieren

Tot mijn grote verbazing las ik een concept besluit gezelschapsdieren. In dit besluit 
wordt geschreven over het niet aanbieden van dieren op evenementen om illegale 
handel uit te sluiten.

Wij organiseren al meer dan 10 jaar dieren en terrariumevenementen binnen Europa. 
Op deze evenementen worden ook dieren aangeboden door importeurs, exporteurs, 
handelaren, winkels en particulieren (standhouders genoemd).  

De evenementen hebben naast het aanbieden, ruilen en verkrijgen van dieren een 
zeer sociaal en informatief karakter. Dit wordt weergegeven in de specifieke kennis 
van de standhouders en ook bezoekers. Daarnaast staan alle relevante 
verenigingen, clubs, stichtingen en doelen (organisaties genoemd) zoals, Lacerta, 
Dendrobatus Nederland, Xenopus, VVN, kleindier-verenigingen enz,  die maar iets te 
maken hebben met het welzijn, zoals het houden van, transport enz van deze 
diergroepen volledig gratis en naar hun wensen op onze evenementen. Deze 
organisatie hebben de volle vrijheid om hun ideeën naar een hoger plan van het 
dierenwelzijn te promoten.

De groep liefhebbers die op onze evenementen af komen kunnen elders bij de 
dieren”speciaal” zaken niet of nauwelijks terecht voor dieren en de specifieke kennis 
behalve op een enkele gespecialiseerde reptielenspeciaalzaak in Nederland. De 
reden hiervoor is dat door het gebrek aan kennis in deze diergroepen zij er niet aan 
willen beginnen, wat overigens verstandig is. Daarnaast is de impulsaankoop te 
verwaarlozen op deze evenementen daar er voldoende informatie wordt verstrekt en 
men volledig geïnformeerd een aankoop kan doen. Daarnaast merken we zelf dat er 
veel nieuwe bezoekers zich van te voren hebben geïnformeerd over het houden van 
deze dieren. 

De locaties die wij gebruiken zijn met zorg uitgekozen om eventuele 
welzijnsproblemen uit te sluiten. Hierbij hebben wij regels, deze zijn strenger dan de 
wetgeving, die moeten worden nageleefd. Indien dit niet gebeurd worden 
standhouders niet toegelaten op het evenement. Dit geld ook voor het transport, 
grootte van de verblijven, leeftijd enz. Tevens is de groep reptielen maar zeer 
beperkt, sommige dieren niet, gevoelig voor stres dit in tegenstelling van vele 
zoogdieren zoals honden en katten waarvan de shows wel gewoon doorgaan.



Zelf zie ik niet in waarom er voor onze evenementen een halt toe moet worden 
geroepen zeker daar wij al jaren bezig zijn met het dierenwelzijn en wij internationaal 
ook goed staan aangeschreven voor onze activiteiten. 

Wij hebben een aantal jaren geleden belastingcontrole gehad om onze evenementen 
en daar is niet of nauwelijks iets uitgekomen van ilegaliteit van standhouders op onze 
evenementen. Dit geld ook voor de regelmatige controle van AID en LI D op onze 
evenementen. Hierbij worden wij vaak geprezen over de kwaliteit van onze 
evenementen.

Enkele jaren geleden heb ik bij twee organisaties, Dibevo en Import/export 
organisatie, ook al aangekaart dat er iets met een certificering moet gaan komen 
maar beide partijen hebben hier niets mee gedaan wat ik zelf zeer spijtig vind en heb 
daardoor zelf het initiatief genomen om de kwaliteit van het evenement en het 
dierenwelzijn naar een hoger plan te brengen.

Het kan toch niet zo zijn dat wij als organisatie die het dierenwelzijn in een hoog 
vaandel dragen na ruim 10 jaar van opbouw van een kwalitatief  goede evenementen 
waar het welzijn van dieren wordt gehandhaafd zo maar aan de kant gezet wordt in 
deze discussie. Daarnaast zijn wij nog nooit gekend in deze materie en komt dit voor 
ons en onze branche zeer onverwacht.  

Dit zou inhouden dat een diverse officiële bedrijven door deze maatregeling 
brodeloos worden gesteld of op zulke hoge kosten worden gejaagd dat er geen 
andere uitweg is dan het aanvragen een uitkering of faillissement.  Tevens zullen 
deze regels de iligaliteit van de handel niet tegen gaan maar alleen bevorderen. 
Daarnaast zal de handel naar andere Europese landen gaan verschuiven. Een 
oplossing is dit niet naar mijn mening. Evenementen zijn transparant.

Daarom zou ik u willen vragen om het een en ander te willen herzien en met onze 
organisatie te willen praten voor een goede oplossing in deze.
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